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فدراسیون دوچرخه سواری از مشکلات پتروشیمی آگاه است

دبیر هیئت دوچرخه سواری آذربایجان شرقی با بیان اینکه فدراسیون دوچرخه سواری از مشکلات پتروشیمی آگاه است،

گفت: نام تیم پتروشیمی در دوچرخه سواری آنقدر بزرگ است که امیدواریم فدراسیون نام این تیم را در بین تیم های

لیگ برتری قرار دهد.

خبرگزاری مهر: دبیر هیئت دوچرخه سواری آذربایجان شرقی با بیان اینکه فدراسیون دوچرخه سواری از مشکلات پتروشیمی آگاه است،
گفت: نام تیم پتروشیمی در دوچرخه سواری آنقدر بزرگ است که امیدواریم فدراسیون نام این تیم را در بین تیم های لیگ برتری قرار

دهد.

ناصر هوشیار امروز در گفتگو با خبرنگار مهر با اشاره به اینکه هنوز اسامی تیمهای لیگ برتری اعلام نشده است، اظهار داشت: اگر تیم
پتروشیمی مشتاق به حضور در لیگ برتر فصل بعد باشد، هیئت دوچرخه سواری و اداره کل ورزش و جوانان استان با فدراسیون رایزنی

های لازم را خواهد داشت تا پر افتخار ترین تیم دوچرخه سواری کشور در لیگ برتر حضور یابد.

وی ادامه داد: تیم پتروشیمی بخاطر اینکه در مرحله پایان لیگ امسال غیبت داشت، گفته می شد که به همین دلیل و قرار گرفتن در
رده آخر جدول، سال بعد را در لیگ دسته اول رکاب خواهد زد اما من از طرف هیئت دوچرخه سواری استان این نوید را می دهم که

تیم پتروشیمی مشکلی از این بابت نخواهد داشت.

هوشیار گفت: هنوز فدراسیون دوچرخه سواری اسامی تیم های حاضر در لیگ برتر فصل بعد را اعلام نکرده و بعد از اینکه این اسامی
اعلام شود، مشخص می شود که تیم پتروشیمی در جمع لیگ برتری ها خواهد بود.

وی افزود: البته اگر خود تیم پتروشیمی حضور در لیگ برتر را در برنامه فصل بعدش نداشته باشد، مسئله فرق می کند اما اگر این تیم
دغدغه حضور در لیگ برتر را دارد، باید بگویم که مسئولان پتروشیمی از این بابت نگران نباشند چون این مشکلی است که قابل حل

است.

دبیر هیئت دوچرخه سواری آذربایجان شرقی اظهار داشت: البته نام تیم پتروشیمی در دوچرخه سواری آنقدر بزرگ است که ما
امیدواریم فدراسیون با توجه به اینکه از مشکلات تیم پتروشیمی باخبر است، نام این تیم را در بین تیمهای لیگ برتری قرار دهد.

پتروشیمی افتخار دوچرخه سواری کشورمان است و شایسته نیست که در لیگ دسته اول رکاب بزند.

وی با اعلام اینکه در صورت حضور تیم پتروشیمی در لیگ برتر، این تیم فقط خواهد توانست در مسابقات جاده شرکت کند، یادآور
شد: با توجه به اینکه تیم پتروشیمی نفرات کامل در اختیار ندارد و فقط رکابزنان بخش جاده به خدمت گرفته، بالطبع نخواهد توانست

در بخش مسابقات پیست لیگ برتر شرکت کند و فقط در رقابتهای بخش جاده حاضر خواهد شد.

هوشیار همچنین از برگزاری مجمع انتخابات هیئت دوچرخه سواری در بهمن ماه خبر داد و گفت: بر اساس اعلام فدراسیون و با توجه
به اینکه دوره چهارساله ریاست فعلی هیئت رو به اتمام است، مجمع انتخابات ریاست هیئت دوچرخه سواری آذربایجان شرقی در ماه

بهمن سالجاری برگزار می شود.
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